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شماره

صفحه

روزنامه

گودرزی،  حسین   ۲۴ رویداد 
سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس 
کمیسیون،  این  نشست  تشریح  در 
لایحه  بررسی  نشست  در  گفت: 
دستورکار  در   ۱۴۰۳ سال  بودجه 
اعضای  و  گرفت  قرار  کمیسیون 
افزایش با  اجتماعی،   کمیسیون 
شاغلان  متوسط حقوق  درصدی   ۲۵
و بازنشستگان در لایحه بودجه سال 

۱۴۰۳ موافقت کردند.
به گزارش مهر، سخنگوی کمیسیون 
اجتماعی مجلس شورای اسلامی بیان 
کرد: علاوه بر این و بر اساس لایحه 
متوسط  طور  به   ،۱۴۰۳ سال  بودجه 
به  عائله مندی  حق  درصد  نیم  و   ۳
شد  خواهد  اضافه  شاغلان  حقوق 
بیشتر  برای حقوق بگیران کف،  که 

بود.  خواهد  سقف  حقوق بگیران  از 
این افزایش فارغ از ۴۰ درصد جبران 
بازنشستگان  حقوق  متناسب سازی 

خواهد بود.
حال  در   ۱۴۰۳ سال  بودجه  لایحه 
تخصصی  کمیسیون های  در  حاضر 
لایحه  تلفیق  کمیسیون  در  سپس  و 
بودجه بررسی می شود. پس از اتمام 
کمیسیون  در  بودجه  لایحه  بررسی 
در  کمیسیون  این  گزارش  تلفیق، 
صحن مجلس شورای اسلامی بررسی 
لازم الاجرا  مصوباتی  و  شد  خواهد 
است که در صحن مجلس تصویب و 
سپس در شورای نگهبان تأیید شود.

اعلام میزان افزایش حقوق شاغلان 
و بازنشستگان در ۱۴۰۳

سردار رادان: 

شهردار منطقه 9 شیراز از عزم جدی 
معابر  اسفالت  اجرای  بر  شهرداری 

شهری  خبر داد.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
 9 منطقه  شهرداری  عمومی  روابط 
اظهار  زاده   رستم  عبدالصالح  شیراز، 
شهر  حیاتی  شریان های  معابر،  کرد: 
هستند که نیاز است با مرمت و ترمیم 
اساسی و لکه گیری، ترمیم و حرکت 
در آنها روان شود و شهروندان بتوانند 
با سهولت و ایمنی بیشتر تردد کنند.

 9 منطقه  شهرداری  ارشد  مقام  این 
شیراز   تصریح کرد:  بر این اساس 
در  منطقه  محله ای  توسعه  پروژه های 
حوزه عمرانی متناسب با برداشت های 
میدانی، نظرات شهروندان و معتمدان 
محلی برنامه ریزی و در حال اجراست.
رستم زاده  با اشاره به اجرای عملیات 
کوچه ها  معابر،  در  آسفالت  روکش 
و خیابان های منطقه به عنوان فعالیت 
گفت:  محلات  در  عمرانی  ویژه 
در  آسفالت  جهش  طرح  آغاز  از 
و  آسفالت ریزی  عملیات  منطقه، 

در  معابر  و  کوچه ها  مناسب سازی 
در  محله ای  توسعه  طرح های  قالب 

حال اجراست.
اجرای  اکنون  هم  داد:  ادامه  وی   
زیرسازی بلوار ۳۵ متری کارشناسان 
شامل ۱7۵۰۰ مترمربع در کارشناسان 
در  مترمربع   ۱۴۰۰۰ و  جنوبی 
ریالی  برآورد  با  جنوبی  کارشناسان 
8۰ میلیارد ریال در دست اقدام است 
گرفته  صورت  فعالیت های  اهم  که 
و  خاکبرداری  شامل  بلوار  این  در 
زیرسازی و احداث رفوژ وسط بلوار 
اسفالت  انتها  در  و  گذاری  کانیوا  و 

این خیابان است.
معابر  روسازی  کیفیت  که  آنجا  از 
عوامل  مهمترین  از  یکی  شهری 
سیستم  کیفیت  در  تأثیرگذار 
ساخت  است،  شهری  ونقل  حمل 
همراه  به  باکیفیت  روسازی های 
روسازی  صحیح  نگهداری  و  تعمیر 
تأمین  در  مهم  عاملی  می تواند 
رضایت شهروندان در مورد عملکرد 

شهرداری باشد. 

شهردار منطقه 9 شیراز:

عزم جدی شهرداری بر اجرای آسفالت 
معابر شهری 

اجرای زیرسازی بلوار 35 متری کارشناسان   

معاون آموزش متوسطه ناحیه سه شیراز خبر داد؛

احیا کوره سرامیک هنرستان علم و صنعت 
در ناحیه پس از ۸ سال

ناحیه  متوسطه  آموزش  معاون 
سرامیک  کوره  احیا  از  شیراز  سه 
صنعت  و  علم  پسرانه  هنرستان 
آموزش و پرورش در این ناحیه پس 

از 8 سال خبر داد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به   
اداره کل آموزش  از روابط عمومی 
سکینه  شیراز  سه  ناحیه  پرورش  و 
بهره برداری  افتتاح و  برای  حاتمی،  
و  علم  هنرستان  از  کوره  این  از 
این  اعلام  با  می کرد  بازدید  صنعت 
خبر گفت: کوره سرامیک هنرستان 
سال  هشت  از  پس  صنعت  و  علم 
به  دوباره  هنرجویان  استفاده  برای 

بهره برداری رسید.
و  علم  پسرانه  هنرستان  گفت:  او   
هنرجو   ۴۰۰ بودن  دارا  با  صنعت 
کامپیوتر،  سرامیک،  رشته های  در 
صنایع  و  حسابداری  معماری، 
شیمیایی به تربیت هنرجویان توانمند 

و آماده کار برای پاسخگویی به نیاز 
بازار هنری و فنی فعالیت می کند.

و  پسرانه  هنرستان   ۱۲ است  گفتنی 
و  آموزش  در  دخترانه  هنرستان   9
پرورش ناحیه سه شیراز در رشته های 
مکانیک خودرو، ساختمان، معماری 
داخلی، الکترونیک، شبکه و نرم افزار 
تربیت بدنی،  حسابداری،  رایانه، 
صنایع  سرامیک،  الکتروتکنیک، 
و  تولید  دستی،  صنایع  شیمیایی، 
صنایع  جالیزی،  گیاهان  پرورش 
نانریال  صنعتی،  برق  غذایی، 
محتوای  تولید  شکلات،  و  شیرینی 
نقاشی  الکترونیکی،  آموزش 
ساختمان،  نقشه کشی  ایرانی، 
داخلی،  معماری  دیجیتال،  عکاسی 
مالی،  حسابداری  برق صنعتی، 
امور  رایانه ای،  گرافیک  خیاطی، 
 ... و  فتوگرافیک  هتلداری،  اداری، 

هنرجو تربیت می کند.

علیرضا پاک فطرت نماینده شیراز و زرقان در مجلس:

قیمت اینترنت بدون هماهنگی مجلس قابل قبول نیست
نماینده شیراز و زرقان در مجلس معتقد است افزایش تعرفه اینترنت 
کج سلیقگی دولت است و آشنایی کافی با اینترنت در دولت وجود 

ندارد.
اینترنت  قیمت  گرانی  ایلنا،  با  گو  و  گفت  در  فطرت  پاک  علیرضا 
توسط دولت در این مقطع از سال امری طبیعی نیست، افزود: متاسفانه 
عده ای در پشت این داستان به بهانه تقویت اپراتورها و درست کردن 

زیرساخت ها اقدام به افزایش قیمت اینترنت کرده اند.
عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات در ادامه با بیان اینکه در شرایط 
فعلی دانش آموزان و دانشجویان که به دنبال کسب علم و دانش هستند 
از اینترنت استفاده می کنند، ادامه داد: دولت به جای اینکه جهت توسعه 
علم و پیشرفت کشور اینترنت را با قیمت کم و ناچیز در اختیار افراد و 

دانشجویان و ... قرار دهد؛ نرخ اینترنت را افزایش می دهد.
وی بیان کرد: اگرچه پایین نگه داشتن قیمت اینترنت یکی از شعارهای 
اما افزایش و گران کردن قیمت  انتخابات بود  مهم دولت در آستانه 
و بسته های اینترنتی برای بنده به عنوان نماینده مجلس امری صحیح و 

قابل قبول نیست.
عضو مجمع نمایندگان فارس با اشاره به اینکه از دولت انتظار دارم که 
در رابطه با تصمیم افزایش قیمت اینترنت تجدیدنظر کند، خاطرنشان 
این  استفاده  و  اینترنت  جهت  مناسبی  اقدامات  باید  دولت  کرد: 
تکنولوژی برای مراکز علمی، فنی و حرفه ای و پزشکی و ... انجام دهد 

و هزینه آن را برای این اقشار کاهش دهد.
نماینده شیراز و زرقان با اشاره به اینکه جهت افزایش قیمت بسته های 
تذکر  دولت  و  مربوطه  مسئولان  به  حتماً  مجلس  نمایندگان  اینترنتی 
به  بنده  شود  فراهم  فرصتی  که  صورتی  در  کرد:  تصریح  می دهند، 
تذکر  ارتباطات  وزیر  و  جمهور  رئیس  به  شفاهی  و  کتبی  صورت 

خواهم داد و بی شک این اقدام به هیچ وجه قابل قبول نیست.
قیمت  کردن  گران  تحقیقات  و  آموزش  کمیسیون  عضو  اعتقاد  به 
اینترنت بدون هماهنگی مجلس توسط دولت اقدامی قابل قبول نیست، 
قیمت  افزایش  از  ناشی  تبعات  و  زوایا  تمام  به  باید  مسئولان  گفت: 
اینترنت توجه کنند و از این رو افزایش قیمت اینترنت می تواند تمام 
تبلت، خدمات  تاپ،  مانند لپ  فناوری  با  مرتبط  تجهیزات  دستگاه و 

مراکز اینترنتی، فضای کسب و کار و .... را گران کند.

توضیح رئیس فراکسیون زنان 
درباره اجازه پدر برای فریز تخمک 

دختران بالای ۳۰ سال!

خانواده  و  زنان  فراکسیون  رئیس 
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس 
دخترانی که به سن قانونی رسیده اند 
با اجازه پدر نیاز ندارند و صرفاً با 
توسط  رضایت  برگه  امضای 
فریز  به  اقدام  می توانند  خودشان، 

تخمک کنند.
فاطمه  نوشت:  ایسنا   ۲۴ رویداد 
اشاره  با  گفتگویی  در  قاسم پور 
هفتم  برنامه  در  مجلس  مصوبه  به 
مبنی بر امکان فریز تخمک و بهره 
آن،  به  مربوط  پایه  بیمه  از  مندی 
برای دختران مجرد بالای سی سال، 
نیازمند  اقدام  این  آیا  اینکه  درباره 
اظهار  نه؟  یا  هست  پدر  اجازه 
کرد: مصوبه مجلس در برنامه هفتم 
توسعه مربوط به پوشش بیمه ای این 
خدمات درمانی است و اینکه گفته 
شود برای این امر، دختران نیاز به 
اجازه پدر دارند، پایه قانونی ندارد.

طبق  همچنین  داد:  ادامه  وی 
مسئولان  برخی  با  که  صحبتی 
داشتم،  مرتبط  مراکز  در  مربوطه 
این گونه  هم  مجموعه ها  این  رویه 
نیست و دخترانی که به سن قانونی 
برگه  امضای  با  صرفاً  رسیده اند 
می توانند  توسط خودشان،  رضایت 

اقدام به این امر کنند.
مجلس  زنان  فراکسیون  رئیس 
و  زندگی  سبک  تحولات  گفت: 
ازدواج  که  شده  موجب  جمعیتی 
سنین  در  دختران  جامعه  از  بخشی 
بالاتر از ۳۰ سال رقم بخورد و این 
برای  باشند  داشته  تمایل  دختران 
روش های  از  خود  باروری  حفظ 
پزشکی بهره برند. در همین راستا 
در مجلس و در برنامه هفتم توسعه 
روش  این  که  کردیم  مصوب 
بیمه  خدمات  مشمول  پزشکی 
دکتر  این  از  پیش  شود.  نیز  پایه 
مرکز  رئیس  صادقی تبار  علی 
و  ناباروری  درمان  فوق تخصصی 
به  اشاره  با  ابن سینا،  مکرر  سقط 
تبصره بند ب ماده 8۱ لایحه برنامه 
فریز  امکان  بر  مبنی  توسعه  هفتم 
پایه  بیمه  از  بهره مندی  و  تخمک 
مجرد  دختران  در  آن  به  مربوط 
بالای ۳۰ سال، اعلام کرده بود که 
به طور کلی فرآیند درمان ناباروری 
انجام  محرمانگی  اصل  رعایت  با 
می شود، ولی اگر دختر خانمی که 
دوشیزه )باکره( است بخواهد اقدام 
به فریز تخمک کند باید با اذن پدر 

این کار را انجام دهد.

نوروزی نایب رئیس کمیسیون قضایی و حقوقی 

مجلس شورای اسلامی مطرح کرد؛

نامه قالیباف به رئیسی درخصوص بار مالی 
لایحه حجاب و عفاف

رئیس  نایب  نوروزی  حسن 
مجلس  حقوقی  و  قضایی  کمیسیون 
با  گفت وگو  در  اسلامی  شورای 
آخرین  درخصوص  ایلنا،  خبرنگار 
عفاف  و  حجاب  لایحه  وضعیت 
به  شده  وارد  ابهامات  و  ایرادات  و 
ایرادهای  سری  یک  گفت:  آن، 
نگهبان  از سوی شورای  مطرح شده 
ایرادهای هفتادوپنجی بود و شورای 
نگهبان برای آن مواردی که نیاز به 
که  کردند  اعلام  ما  به  دارد  بودجه 
شما مشخص کنید مثلًا موارد ایجابی 
سلبی ها  و  می دهید  قرار  ابتدا  را  آن 
یا برعکس؟ و  بعد قرار می دهید  را 
اینکه مشخص کنید که چه درصدی 
اول،  سال های  در  را  موضوعات  از 

دوم و سوم می خواهید انجام دهید.
وی ادامه داد: یک نامه ای هم آقای 
نوشتند که  به رئیس جمهور  قالیباف 
اگر دولت بار مالی را بپذیرد، خب 
ندارد  درصدبندی  این  به  نیاز  دیگر 
و اگر نه، ما باید به شورای نگهبان 
بودجه های  ابتدا  مثلًا  که  بگوییم 
فرهنگ  و  فکر  توسعه  و  تبلیغات 
احیاناً  بعد  و  عفاف  و  حجاب 
اجرا درخواهد  به  برخوردهای سلبی 

آمد.
نماینده مردم رباط کریم در مجلس 
هم  موارد  سری  یک  کرد:  تصریح 
 ۱۵ اصل  ایرادات  این ها  که  بود 

و  عبارات  از  که  بود  اساسی  قانون 
بود  شده  استفاده  خارجی  عناوین 
تبدیل کردیم  ما  استاندارد که  مانند 
واژه های  شد  قرار  و   ... و  معیار  به 

فارسی جایگزین شود.
وی درباره زمان تعیین تکلیف لایحه 
نیز گفت: یک سری موارد هم شورا 
اعلام ابهام کرده بود که مبهمات را 
تا ماده ۴۲ اصلاح کردیم و ان شاءالله 
الباقی مواد را در هفته جاری بررسی 
کار  و  می رسانیم  اتمام  به  و  کرده 

اصلاحات لایحه به پایان می رسد.
مسئله  طرح  به  واکنش  در  نوروزی 
این  اینکه  و  مصوبات  دستکاری 
مسئله قبلًا از سوی اعضای کمیسیون 
بود،  شده  مطرح  هفتم  برنامه  تلفیق 
که  کسانی  از  ما  خواهش  گفت: 
مشاور هستند این است که به جای 
اینکه به نوعی نظرات خودشان را بر 
نمایندگان  تلاش های  و  زحمت ها 
اعمال کنند، خودشان کاندیدا شده و 
نماینده شوند و نظرشان را به عنوان 

نماینده بنویسند.
وی ادامه داد: به هر حال ما معتقدیم 
که مجلس، مجلس است و در رأس 
امور است و صحن علنی، کمیسیون 
بدنه  تخصصی  تلفیق، کمیسیون های 
تصمیم گیری برای ملت بزرگ ایران 
است و باید این راه همواره درخشان 

و پایدار بماند.

برپایی میز ملی گردشگری عشایر در 
سیزدهمین نمایشگاه گردشگری پارس

عشایری  گردشگری  ملی  میز  دبیر 
کشور از برپایی میز ملی گردشگری 
گردشگری  نمایشگاه  سیزدهمین  در 

پارس خبر داد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
میراث  کل  اداره  عمومی  روابط  از 
صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی، 
گفت:  خسروانی  اسماعیل  فارس، 
هدف از حضور در نمایشگاه های ملی 
و بین المللی سازمان دهی سیاه چادرها، 
عرصه  فعالان  آموزش  و  معرفی 
مربوط  قوانین  عشایر،  گردشگری 
به تورهای عشایری، معرفی پتانسیل 
گردشگری عشایر به تور گردان های 
داخلی و خارجی و تهیه بسته های تور 
است که در همین راستا نمایشگاه ها 
پتانسیل ها  این  معرفی  برای  بستری 

خواهد بود.
نمایشگاه  این  در  داد:  ادامه  او 
ورک شاپ ها و کارگاه های آموزشی 
سبک زندگی عشایری، صنایع دستی، 
کوچ،  مسیرهای  اقوام،  معرفی 
خوراک عشایر، آواها و نواها، عشایر 

و گردشگری سبز برگزارمی شود.
عشایری  گردشگری  ملی  میز  دبیر 
با  راستا  این  در  گفت:  کشور 
معاونت  پشتیبانی  و  هماهنگی 
توسعه  دفتر  کشور،  گردشگری 
کل  اداره  داخلی،  گردشگری 
و  گردشگری  فرهنگی،  میراث 
معاون  گام،  استان  صنایع دستی 
استانداری  گردشگری  و  زیارت 
این  نمایشگاه ها  مجری  و  فارس 
سبک گردشگری عشایر که در دنیا 
محور  تجربه  و  قومی  به گردشگری 
در  ویژه ای  جایگاه  و  است  معروف 
موردحمایت  دارد  گردشگران  بین 
بیشتر برای حضور در عرصه ملی و 

بین املی قرار می گیرد.

سید محی الدین حسینی ارسنجانی /زنده یاد محمد بهمن بیگی بنیانگذار 
فقید سازمان تعلیمات عشایری ایران معتقد بود قشقایی، لر، عرب و 
کرد و بلوچ و غیره  همه با هم هستند و دوستدار وطنند. او می گفت 
همه دانش آموختگان و معلمان عشایر نیز جزء ایلات و تشکیلات 
و  حد  یک  به  را  آنان  همه  من  و  هستند  ایران  عشایری  تعلیمات 
اندازه دوستشان دارم. به گزارش حسینی ارسنجانی خبرنگار ما، در 
دومین نشست هفتگی جمعی از فرهیختگان و پیشکسوتان عشایری 
فارس در هفته دوم دی ماه  ۱۴۰۲ یاوران علمی استاد بهمن بیگی و 
فعالان ده ها سال پیش حوزه آموزش عشایر فارس که همینک ریش 
سپیدان قوم و طایفه و تیره و ایل و تبار خویشند، در  دل باغ مصفای 
عفیف آباد شیراز گرد هم آمدند تا با مروری دگر بار بر خاطرات 
بخشی از ناگفته های ایلات و تعلیمات ایلی دمی را با هم و در کنار 
هم باشند. این هفته فرهیخته مردی مهربان و قدرشناس بنام جناب 
سرهنگ رحیمی میزبان این دورهمی با صفا بود تا در تالار زیبای 
باغ تاریخی عفیف آباد چهره هایی از جنس علم و آموزش عشایر را 
گردهم آورد و با پذیرایی سخاوتمندانه خویش از آنان گپ و گفتی 

دوستانه با هم داشته باشند.
*مکتب محمد بهمن بیگی به چهره سازی علمی و فرهنگی گرایید

و  علمی  چهره سازی  به  ابتدا  از  که  بیگی  بهمن  مکتب  پیشگامان 
فرهنگی گراییدند روزگاری در اقصی نقاط این مرز و بوم تاخت و 
تازهای علمی و آموزشی به راه انداخته و با هدایت مدیر کل افسانه 
ایشان محمد بهمن بیگی از هر کار غیرممکنی، ممکن ساخته و از 
هر کار نشدنی فعل شدن ساختند تا بلکه نام نیکی از خود را تا ابد 
به یادگار گذارند، آنها با همت بهمن بیگی و کار او که هنوز هم با 
عقل خیلی ها جور در نمی آید، نور علم را به سیه چادرها بردند و با 
برافراشتن مدرسه های سفید در دشت ها و صحراها از فرزندان محروم 
عشایر پزشکان ماهر، وکلای زبردست، وزرای فهیم، قضات شریف، 
مدیران کاربلد، مهندسان عالی رتبه، معلمان دلسوز، پرستاران مهربان 
و هزاران متخصص دیگر ساختند که نظیر آنها را در کمتر جایی از 
جهان می تواند دید و برخی از آنان در کار و در حرفه خود بسیار 
توانمند و شهره ملی و چهره هایی بین المللی اند که جناب پروفسور 
ملک حسینی پدر پیوند کبد دنیا تنها یکی از آنهمه نخبگان بزرگ 
عشایری تعلیم یافته در مکتب پربار بهمن بیگی است. در این نشست 

صمیمی که در هر گوشه مجلس باشکوه برپاشده در این مکان زیبا 
شکوه  و  سنگینی  ثروتی  و  وزین  سرمایه ای  هوا  و  آب  خوش  و 
ابتدا  در  علیرضا رحیمی(  میزبان )سرهنگ  و  آفرین جلوس کرده 
با خوشامدگویی به مفاخر تعلیمات عشایر فارس دلیل برگزاری این 
گردهمایی در این مرکز را آشنایی هر چه بیشتر مدعوین با موزه 
اشیای تاریخی باغ عفیف آباد ذکر کرد و اظهار داشت: این موزه 
قدیمی در واقع گنجینه نظامی فاخری از سابقه اسلحه سازی و کاربرد 
اسلحه های قدیمی در ایران زمین به شمار می رود. در ادامه این نشست 
معلمان افتخارآفرین مکتب بهمن بیگی یک به یک خود را معرفی 
کرده و دیدگاه های خود را در مورد زندگی و تعلیمات گذشته و 

حال عشایر و مشکلات پیش روی آنان مطرح کردند.
*تقدیر از بانو کاظمی و جناب نامداری

سخن حاضرین از بیانات گلایه آمیز چهره پیشکسوت معلم عشایری 
داریوش خان فارسیمدان که خیلی از افراد جمع حاضر از شاگردان او 
بوده اند آغاز شد و در ادامه دیگرانی که هر کدامشان دُرّ وگوهرهای 
ناب و تمام نشدنی عشایر ایرانند از گذشته و حال خود گفتند. تقدیر 
و تجلیل از دو تن از خادمین فرهنگ و هنر قشقایی )پریسا کاظمی  
و محسن نامداری( از دیگر برنامه دورهمی مردان هنر آفرین بهمن 
بیگی بود که مورد استقبال جمع حاضر در این مراسم قرار گرفت. 
سپس یکی از کارشناسان باغ عفیف آباد درخصوص قدمت این بنای 
سرسبز و زیبا مطالبی را بیان داشت و دانش آموختگان عشایری از 
موزه اشیای تاریخی و نمونه اسلحه های قدیمی مورد استفاده در طی 
دهه ها و سده های گذشته در ایران بازدید نمودند و در نهایت عکس 
یادگاری پیشکسوتان تعلیم و تربیت عشایر در مقابل ایوان اصلی باغ 
تعلیمات عشایر  معلمان  برای  دیگر  آباد گرفته و خاطره ای  عفیف 

ایران در دلها ثبت شد.

تحلیل این خبر  را در صفحه اول 
بخوانید

مدیرکل میراث فرهنگی و گردشگری فارس گفت: گردشگری زیارت 
تقویت  و  پیگیری  کل  اداره  این  آینده  برنامه هایی  از  یکی  عنوان  به 

می شود.
نشست  در  اقلیدی  ثابت  محمد  غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 
خبری برگزاری سیزدهمین نمایشگاه گردشگری پارس و چهاردهمین 
نمایشگاه ملی صنایع دستی در شیراز گفت: این نمایشگاه بسیار فاخر 

است و ما باید توانمندی های فارس را از جز به کل معرفی کنیم.
وی، افزود: استان فارس به طور متوسط ۳7 درصد از جاذبه های تاریخی 
فرهنگی و طبیعی سلامت کشور را داراست اما آن طور که باید و شاید 
به موضوعاتی که می تواند محرک تقاضا در عرصه گردشگری باشد و 
این تحریک تقاضا منجر به توسعه گردشگری شود و در نهایت اقتصاد 

گردشگری پویا شود، پرداخته نمی شود.
ثابت اقلیدی ادامه داد: طبق بررسی های صورت گرفته شده از آمارهای 
جهانی گردشگران خارجی، به طور متوسط بالغ بر 8۲ درصد از میزان 
گردشگران ورودی کشورهای مختلف دنیا مربوط به کشورهای همسایه 
است و ما نیز از این قاعده مستثنی نیستیم و بیشترین میزان گردشگر 

ورودی مان از کشور عراق هستند.
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی فارس بیان کرد: 
الگوی رفتاری عراقی ها در کشور ما مطابق با نیازشان در اولویت اول 
معطوف به گردشگری زیارت است و برای زیارت مقصد اول را مشهد 

را قرار می دهند.
وی با اشاره به اینکه یکی از خاستگاه های مردم عراق که در آن شهر 
زندگی هم می کنند، شهر قم است، گفت: البته قابل ذکر است که در 

تهران هم محلاتی وجود دارد که عراقی ها زندگی می کنند.
به  قم و شیراز  بین مشهد،  است که  این  ما  افزود: هدف  اقلیدی  ثالت 
عنوان پایگاه سومین حرم اهل بیت )ع( یک ارتباط معنادار ایجاد کنیم 
و کارهای بازاریابی انجام دهیم که امیدواریم ثمرات ویژه ای را شاهد 

باشیم.

بیان  با  فارس  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
هر  کرد:  بیان  دارد،  مختلفی  ظرفیت  توان  زیارت  گردشگری  اینکه 
نوع گردشگری با هر میزان استطاعت مالی، مخاطبی دارد. باید بتوانیم 
گردشگرانی که مخصوصاً شیعه هستند را از کانال های مختلف به استان 

فارس هدایت کنیم و میزبان آن ها باشیم.
ادامه داد:  مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شیراز 
امیدواریم بتوانیم ریز فعالیت های مختلفی را درخصوص تبیین کتیبه ها 

در نظر بگیریم و یکسری رویداد روایتگری داشته باشیم.
ثابت اقلیدی گفت: تولید و طرح ریزی المان شهری و تولیدات تلویزیونی 
همچون فیلم سینمایی، درخصوص کتیبه ها و موضوعاتی که در گذشته 
اتفاق افتاده است از اقدامات آینده میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 

دستی فارس خواهد بود که باعث توسعه اقتصاد گردشگری می شود.
وی با بیان اینکه یکی از اولویت های این اداره کل آن است که محور 
ساسانی در مسیر گردشگری قرار گیرد، افزود: باید تلاش کنیم تا بازار 

دفاتر خدمات گردشگری و اقتصاد گردشگری رشد یابد.
ثابت اقلیدی تأکید کرد: اقتصاد گردشگری زمانی ارزش عمیق خود را 
دارد که اقامت حادث شود بدین معنی که این امکان را فراهم کنیم که 
با وجود جاذبه های استان، اماکن گردشگری، نمایشگاه ها و جشنواره ها 
به نیاز گردشگر پاسخ دهیم تا منجر به اقامت شود و با این اقامت فرصتی 

جهت اقتصاد به وجود می آورد.

مدیرکل میراث فرهنگی و گردشگری فارس خبر داد؛

فرمانده انتظامی کشور گفت: طرح دستبند و پابند الکترونیکی مجرمان 
سابقه دار در کشور اجرایی می شود.

به گزارش ایرنا، سردار احمدرضا رادان در جمع خبرنگاران بیان کرد: 
طی چند روز آینده نخستین گروه مجرمان سابقه دار که بیش از سه فقره 

سرقت انجام دادند با دستبند و پابند الکترونیکی کنترل خواهند شد.
وی با بیان اینکه این طرح ابتدا بصورت پایلوت در سطح چند استان انجام 
می شود، اظهار داشت: پس از اجرا در استان های پایلوت این برنامه در 

کل کشور اجرایی خواهد شد.
یادواره  سومین  در  شرکت  هدف  با  کشور،  انتظامی  کل   فرمانده 
۵۰۰ شهید دوران دفاع مقدس و عرصه های امنیت لرستان وارد خرم آباد 

شده است.
سردار رادان در بدو ورود به فرودگاه خرم آباد مورد استقبال فرمانده سپاه 
حضرت ابوالفضل )ع( لرستان، فرمانده نیروی انتظامی لرستان و استاندار 

لرستان قرار گرفت.


